
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 17/2006 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 550/2006 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή συζήτησης και λήψης απόφασης 
επί του  1ου θέματος «Υποβολή πρότασης 
για τα Πρότυπα Καινοτόμα Σχέδια 
Ανάπτυξης». 

 
       Σήμερα 27 Νοεμβρίου του έτους 2006 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 23-11-2006 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  26 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Κ. Χιονίδης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης Σ. Μηλιόπουλος  
4. Σ.  Παναγιωτίδης Κ. Πουλασουχίδης  
5. Ι. Καλαϊτζίδης Γ. Ορφανίδης  
6. Ν. Κεχαγιόγλου   Απόντες Δημαρχιακοί 
7. Ε. Δημούλα   Πάρεδροι 
8. Ε. Γουναράς   Π. Πιτούλιας 
9. Ι. Ακριβόπουλος   Γ. Μανακούλης 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή    
11. Θ.  Σιδηρόπουλος    
12. Γ. Τροχόπουλος    
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά    
14. Μ. Σακαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθε ο κ. 

Σ. Παναγιωτίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Μ. Γαβρίδης, Θ. 
Σιδηρόπουλος.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 550/2006 απόφασης προσήλθε ο κ. Εμμ. 
Σοφιανίδης.  
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 551/2006 απόφασης  προσήλθαν οι κ.κ. Ι. 
Κουρουζίδης, Μ. Γαβρίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 553/2006 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. 
Τσιάρας. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 554/2006 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. 

15. Ε.  Σοφιανίδης 
16. Χ. Ντόβας 
17. Σ. Κρομμύδας 
18. Β. Ρήσσου 
19. Ι. Κουρουζίδης 
20. Μ. Γαβρίδης 
21. Δ. Δάσκαλος Τροχόπουλος και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Εμμ. Γουναράς, Μ. 

Γαβρίδης, Δ. Δάσκαλος, Η. Σοφιανίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 555/2006 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. 
Χ. Γεωργιάδης, Εμμ. Γουναράς, Μ. Γαβρίδης, Α. Τσιάρας. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 556/2006 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι. 
Κουρουζίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 558/2006 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. 
Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Ι. Καλαϊτζίδης, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Ντόβας. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 559/2006 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. 
Χ. Γεωργιάδης, Θ. Σιδηρόπουλος, Χ. Ντόβας και αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. 
Κρομμύδας, Μ. Γαβρίδης, Α. Τσιάρας, Κ. Μιχαηλίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 560/2006 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. 
Ι. Καλαϊτζίδης, Γ. Τροχόπουλος, Σ. Κρομμύδας, Α. Τσιάρας. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 565/2006 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. 
Δελαβερίδης. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 577/2006 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. 
Δ. Δάσκαλος, Η. Σοφιανίδης, Κ. Μιχαηλίδης. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 580/2006 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ. 
Τροχόπουλος. 

22. Α. Δελαβερίδης 
23. Γ. Μιχαηλίδης 
24. Α. Παπαστεργίου 
25. Α. Τσιάρας 
26. Η. Σοφιανίδης 

 
 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το  1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έδωσε το λόγο στον Δήμαρχο, ο οποίος εξέθεσε στο συμβούλιο ότι: 

Δήμαρχος: Όπως είναι γνωστό, προς το τέλος Ιουλίου, το υπουργείο Εθνικής 
Οικονομίας προκήρυξε τα Πρότυπα Καινοτόμα Σχέδια Ανάπτυξης και το 
χρονοδιάγραμμα που έθετε ήταν να υποβληθούν οι προτάσεις, από Δήμους και 
συνεργαζόμενους φορείς, μέχρι τις 2 Οκτωβρίου. Τον Αύγουστο αναθέσαμε σε 
μελετητικό γραφείο να μας ετοιμάσει μία πρόταση για τα ΠΚΣΑ. Λόγω όμως της 
προεκλογικής περιόδου, από το υπουργείο Εθνικής Οικονομίας δόθηκε παράταση 
προκειμένου να δοθεί η δυνατότητα στους Δήμους να υποβάλουν τις προτάσεις τους 
μέχρι 30 Νοεμβρίου. Ετοιμάσαμε λοιπόν την πρόταση, προτείναμε και σε διάφορους 
φορείς της πόλης, όπως στο Οικονομικό και Εμπορικό Επιμελητήριο, την VENUS, 
την ΑΛΜΜΕ, σε όμορους Δήμους όπως Δοβρά, Βεργίνας και Μακεδονίδος αλλά και 
σε άλλους φορείς, να συμμετάσχουν και από κοινού να υποβάλουμε την πρόταση. 
Στις 13 Νοεμβρίου καλέσαμε όλους αυτούς τους φορείς, αφού πρώτα τους 
ενημερώσαμε για την πρόταση που είχαμε ετοιμάσει και συναντηθήκαμε σ΄ αυτή την 
αίθουσα. Εκείνη την ημέρα συζητήθηκε ότι υπήρχε το ενδεχόμενο το υπουργείο 
Εθνικής Οικονομίας να δώσει νέα παράταση στους Δήμους και καταλήξαμε ότι 
εφόσον δοθεί νέα παράταση, θ΄ αφήσουμε το θέμα να το επεξεργαστούν οι νέες 
δημοτικές αρχές. Παρά ταύτα, εάν έγκαιρα δεν είχε έρθει η γνωστοποίηση από το 
υπουργείο για παράταση, εμείς οφείλαμε να προχωρήσουμε στην υποβολή της 
πρότασης. Ετσι, αφού πήραμε τις γραπτές συναινέσεις από τη Δημόσια Βιβλιοθήκη 
της Βέροιας, την ΑΛΜΜΕ, την VENUS, το Οικονομικό Επιμελητήριο αλλά και τις 
προφορικές διαβεβαιώσεις των Δήμων Βεργίνας και Δοβρά, βάλαμε θέμα στο 
Δημοτικό Συμβούλιο προκειμένου να συζητήσουμε την πρόταση αλλά και το 
εταιρικό σχήμα που θα έκανε αυτή την πρόταση. Την Πέμπτη βάλαμε το θέμα και την 
ίδια μέρα το μεσημέρι μας γνωστοποιήθηκε ότι δόθηκε παράταση μέχρι τις 31 
Ιανουαρίου. Πιστοί σ΄ αυτό που είχαμε συμφωνήσει με τους φορείς, αν και είναι 
έτοιμη η πρόταση που έχει η παρούσα Δημοτική Αρχή να καταθέσει, κρίνουμε 
σκόπιμο ότι η νέα Δημοτική Αρχή πρέπει να υποβάλει αυτή τη νέα πρόταση, γιατί 
ενδεχομένως να διευρύνει και το σχήμα των εταίρων και μια που θα είναι αυτή που 
θα την διαχειριστεί την επόμενη τετραετία. Εχοντας λοιπόν υπόψη όλα τα ανωτέρω, 
έχοντας υπόψη και το σχέδιο που καταθέσαμε, εισηγούμαι την αναβολή του θέματος 
κι εφόσον η νέα Δημοτική Αρχή θέλει να συνεχίσει την δική μας πρόταση, ας την 
υποβάλλει, διαφορετικά ας υποβάλλει νέα πρόταση, αφού θα έχει όλο τον χρόνο 
μέχρι τις 31 Ιανουαρίου και να διευρύνει το σχήμα, όπως είπα, αλλά και την πρότασή 
μας, ή δική της καλύτερη, να φέρει για έγκριση στο Δημοτικό Συμβούλιο. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την εισήγηση και πρόταση του Δημάρχου. 
2.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Αναβάλει τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του  1ου θέματος «Υποβολή 
πρότασης για τα Πρότυπα Καινοτόμα Σχέδια Ανάπτυξης». 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  550 / 2006 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Ι. Κουρουζίδης 
 Α. Γκαμπέσης Μ. Γαβρίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Δ. Δάσκαλος 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Α. Δελαβερίδης 

 Ι. Καλαϊτζίδης Γ. Μιχαηλίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Α. Παπαστεργίου 
 Ε. Δημούλα Α. Τσιάρας 
 Ε. Γουναράς Η. Σοφιανίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   
 Θ.  Σιδηρόπουλος   
 Γ. Τροχόπουλος   
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά   
 Μ. Σακαλής   
 Ε. Σοφιανίδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  5-12-2006 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


